滙豐最紅購物優惠 - 屈臣氏之條款及細則

- 1) 優惠適用於屈臣氏門市及網店,推廣期為2023年3月3日至2023年4月30日。
- 2) 推廣期內,於屈臣氏分店及網店作單一簽賬滿HK\$500並綁定滙豐白金VISA卡到易 賞錢應用程式,可賺取HK\$70屈臣氏電子優惠券乙張,以其他合資格之滙豐信用卡 簽賬滿HK\$500,則可賺取HK\$50屈臣氏電子優惠券乙張。每位易賞錢會員最多賺取 兩張屈臣氏電子優惠券(門市電子優惠券乙張及網店電子優惠券電子優惠券乙張)。
- 3) 門市電子優惠券及屈臣氏網店電子優惠券(如適用)會於2023年5月31日或之前分別存入您的「易賞錢」App賬戶或網店電子銀包內。門市電子優惠券有效期由2023年3月3日至2023年7月31日及只供下次惠顧時使用。網店電子優惠券有效期由2023年6月1日至2023年7月31日及只供下次惠顧時使用。
- 4) 以下類別的交易於本推廣不屬於合資格交易:繳費賬項、所有增值、八達通增值服務、電話或傳真訂購、購買屈臣氏禮券/禮券、易賞錢會員感謝賞推廣、初生嬰兒奶粉或電話卡/儲值卡的交易、塑膠購物袋環保徵費、換購產品、積分/電子印花換購產品、GLAM美髮產品、救心、同仁堂安宮牛黃丸、位元堂安宮牛黃丸、漳州片仔廣、全雪線肌蘭、卡士蘭、白蘭氏、澳至尊產品、老和尚、啟泰專櫃、營養諮詢服務、處方產品、訂購計劃、體檢及疫苗計劃、中醫藥服務及母嬰健康顧問服務、供應商直送商品及預購產品、於自助收銀機、點購站及流動收款裝置之交易、於任何海外分店(所有中國內地及澳門分店)的簽賬、未經授權的簽賬、以電子銀包所作的交易(包括增值電子銀包)、所有未誌賬、取消以及退款的交易。
- 5) 電子優惠券不可兌換現金、其他貨品、服務、折扣或轉讓。電子優惠券的使用須受 參與商戶的有關條款及細則約束。
- 6) 使用各張電子優惠券時,您須以指定之合資格信用卡簽賬,而每次惠顧只限使用電子優惠 券一張。電子優惠券的使用須受指定商戶的有關條款及細則約束。詳情請瀏覽「易賞錢」 App或屈臣氏網店網站或手機App。
- 7) 如有取消或退款之簽賬,已存入至您「易賞錢」App賬戶或屈臣氏網店電子銀包內的各張電子優惠券將被扣除。
- 8) 您必須保留所有合資格簽賬的簽賬存根正本。如有任何爭議,我們或會隨時要求您提供有關存根及/或其他文件或證據,以作核實並保存。
- 9) 如我們認為您有任何欺詐或濫用行為,您將不可獲享優惠。我們亦可從您的信用卡扣除任何已享用的優惠,或取消您的信用卡。
- 10) 就本推廣如有任何爭議,屈臣氏及滙豐銀行保留最終決定權。

Terms and Conditions for Red Hot Shopping Special – Watsons

- 1) Applicable to Watsons physical store and eShop. The promotional period for the offer is from 3 March 2023 to 30 April 2023.
- 2) During the promotional period, HSBC cardholders are entitled to receive a HK\$50 Watsons eCoupon upon conducting a single transaction for a Net Transaction Amount of HK\$500 or above at Watsons Physical Store or at Watsons eShop while HSBC Visa Platinum cardholders, who linked the card to MoneyBack App, are entitled to receive a HK\$70 Watsons eCoupon upon conducting a single transaction for a Net Transaction Amount of HK\$500 or above. Each customer can enjoy the offer once respectively in Watsons Physical Store and Watsons eShop during the Promotion Period.
- 3) The HK\$50 or HK\$70 Watsons physical store eCoupon and Watsons eShop eCoupon (where applicable) shall be credited to your MoneyBack App Account or eShop eWallet respectively on or before 31 May 2023. The physical store eCoupon is valid from 3 March 2023 to 31 July 2023 and can only be used in the next purchase. The eShop eCoupon is valid from 1 June 2023 to 31 July 2023 and can only be used in the next purchase.
- 4) The following types of transactions are not Eligible Transactions for the purpose of the Promotion: These are not Eligible Transactions: bill payments, all Reloading Service, Octopus card reloads, phone or fax orders, purchasing Watsons coupons/Gift Voucher, MoneyBack Thankful Promotion, stage 1 infant milk powder, prepaid phone cards, environmental levy on plastic shopping bags, redemption items, designed point/e-stamp redemption items, GLAM haircare products, Kyushin, Angong Niuhuang Wan, Wai Yuen Tong Angong, Zhang Zhou Pien Tse Huang, Whole range of Squina, Nu Pharm, Brands Items, Organic Natures Items, A Master Tea, Kai Tai counter, Dietitian Consultation Service, -prescription products, subscription program, body check & vaccine package, Chinese medicine practitioner's consultation services, and mother & baby advisory service, supplier direct delivery items and pre-order items, transactions made at self-checkout machine, Tap & Shop and mobile POS, transactions made at any outlets outside Hong Kong (including Macau and China), unauthorized transactions, transactions (including top-up transactions) made via eWallet, all unposted/cancelled/refunded transactions.
- 5) The eCoupon cannot exchange the offer for cash, other products, services, discounts or transfer the offer. The usage of eCoupon applied term and condition.
- 6) You have to settle the payment with a designated Eligible Credit Card when you use the respective eCoupon and only one eCoupon is accepted per transaction. Use of the eCoupon is subject to the terms and conditions stipulated by the Designated Merchants. Please refer to MoneyBack App or Watsons eShop website/App for eCoupon details and terms and conditions.
- 7) Respective eCoupon will be deducted from your MoneyBack App Account or Watsons eShop eWallet for any cancelled or reversed transactions.
- 8) You have to keep all original sales slips of the Eligible Transactions. In case of dispute, we may at any time ask you to submit these slips, and/or further documents or evidence for inspection and we may keep them.
- 9) If we believe that you have acted in a fraudulent or abusive way, you will not be able to enjoy the offer and we can debit your credit card to take back any offer you have enjoyed, or cancel your credit card.
- 10) In case of dispute arising out of this promotion, the decision of Watsons and HSBC shall be final and conclusive.